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Ο διάβολος ποτέ δεν μπορεί να κάνει καλό 
(Γέροντος Παϊσίου)
Άγιοι - Πατέρες - Γέροντες / Άγ. Παΐσιος Αγιορείτης / Άγιον Όρος / Ορθόδοξη πίστη

– Γέροντα, μπορεί ένας μάγος να θεραπεύσει κάποιον άρρωστο;

– Μάγος και να θεραπεύσει άρρωστο άνθρωπο! Έναν που τραντάζεται από το 
δαιμόνιο, αυτόν μπορεί να τον κάνη καλά στέλνοντας το δαιμόνιο σε άλλον. Γιατί 
ο μάγος με τον διάβολο είναι συνέταιροι, οπότε λέει στον διάβολο: (περισσότερα…)
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